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Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Woclawek

Sz P.

Mrnck Wojtkowski

Prczydent Wloclewka

w imieniu licznej grupy mieszka6c6w zazatrcz zwracam sig z prosb4 o wybudowanie

miqdza ulic4 Ho24 a lasern parkingu dla samochod6w osobowych wraz z niezbgdn4 ffiastrukturS

techniczn+ Na terenie tym, bedqcym wlasno$ci4 Miasta mogloby przy stosunkowo niewysokich

nakladach finansowych powstad okolo 70 miejsc parkingowych. Proponowane rozwiqzanie

^rzc?Aca 
poprawi sytuacjg wlascicieli pojazd6w, jak r6wnie2 korzystnie u/phmie na estetyk9

osiedla

Z wpaztrni szacunku

7.e'b,;;oe.


